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Protokoll från natur- och miljörådet 

 

Tid: Tisdagen den 23 maj 2023, kl.18-20.30 

Plats: Friluftsgården, Vaggeryd  

 

Anna-Karin Slunge                                 Lina Larsson 

Ordförande                                             Sekreterare 

 

 

Ärenden 
1. Mötet börjas med att vi grillar korv och VSOK berättar om sin 

verksamhet. VSOK startade 1942 som en utbrytning av 

orienteringssektionen från WIK. De främsta aktiviteterna är 

orientering, skidor och mountainbike. Området nyttjas också för 

allmänheten för promenad, löpning och pulkaåkning. VSOK anordnar 

cykeltrim och tipspromenader.  

 

2. Lina berättar kort om den vidare processen för att eventuellt bilda ett 

naturreservat. Föreningarna ger sina synpunkter och är överens om att 

området är viktigt att bevara. Om det blir ett naturreservat behöver det 

säkerställas att området får skötas och kan utvecklas för 

friluftsändamål.   

 

 

3. Vi besöker området Höga bränna där det har planterats ek och 

stängslet har tagits ner. Området ska utvecklas med fokus på 

ekskogen och det går stigar på Höga Bränna som används för löpning, 

promenad och mountainbikecykling.  

 

4. På vägen tillbaka till grillplatsen berättar Hans om vad som växer på 

ängarna och hur de sköts. Här finns höga naturvärden. 

 

  

5. Lina informerar om våtmarkskonferens som anordnas 20-21 

september i Värnamo. Arrangörer är Stiftelsen Svensk våtmarksfond 

och Grip on Life IP i samarbete med Jägarförbundet, BirdLife Sverige 

och LRF. Mer information bifogas protokollet.  
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6. Han berättar om utterpassagen som grävts vid Stödstorpsvägen i 

Vaggeryd och att fler passager planeras att åtgärdas.  

 

 

7. Laget runt  

- Frisksportarna: väntar på besked om de får bidrag för att installera 

solceller. I övrigt pågår arbete med att lösa markfrågan i området.  

- LRF: har lagt mycket tid på att svara på remissen av den nya 

järnvägen mellan Byarum och Tenhult. 

- Kultur- och fritidsförvaltningen: David berättar att det nu ur ett 

beredskapsperspektiv diskuteras hur viktigt det är med ett fungerande 

civilsamhälle där man känner samhörighet och stolthet och där 

föreningar och organisationer är en mycket viktig del. I övrigt har 

förvaltningen köpt in ett nytt bidragssystem som man hoppas kommer 

underlätta för föreningarna. 

- Jaktvårdskretsen: Nu är det lugnare tider där planering sker inför 

hösten jakt. 

- Ornitologerna: Ringmärkning pågår vid Skillingaryds dämme och 

utflykter till olika platser arrangeras.  

- Miljö- och byggnämnden: Man märker av färre 

bygglovsansäljningar och ägnar sig mer åt tillsyn på både bygg- och 

miljösidan.  

- Naturskyddsföreningen: Arbetar också med remissvaret på den nya 

järnvägsdragningen samt att svara på samrådshandlingen för 

detaljplanen på Östra strand. Föreningen planerar att dra igång 

långsiktiga projekt om biologisk mångfald.  

  

8. Övriga frågor: Marianne undrar vilka invasiva arter som kommunen 

planerar att bekämpa nu när det finns förslag om att inte längre 

bekämpa sjögull. Hans svarar att arbetsmarknadsenheten kommer att 

fortsätta bekämpningen av jättebalsamin. Tekniska kontoret kommer 

också att testa att bekämpa jätteloka och parkslide med 

värmebehandling (hett vatten). På Skillingaryds dämme kan inte 

maskinerna köra ner så där kommer man klippa blomställningarna 

innan de fröar av sig.  

  

9. Nästa möte kommer att hållas i höst, men vi återkommer med tid.  
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Närvarande föreningar och organisationer: 

− LRF: 

Roger Andersson  

− Skillingaryds Frisksportklubb: 

Göran Svensson  

−  Naturskyddsföreningen: 

Marianne Frick  

− Vaggeryds Jaktvårdskrets: 

Göran Hansson  

− Vaggeryds-Skillingaryds Ornitologiska förening:  

Hans Boberg  

− VSOK: 

Ingemar Emilsson, Ingemar Johannesson, Fredrik Stålknapp  

 

Kommunstyrelsens och Miljö- och byggnämndens representanter: 
Anna Karin Slunge, ordförande från kommunstyrelsen 

Thomas Axelsson, vice ordförande från kommunstyrelsen 

Magnus Dauhn, ledamot från miljö- och byggnämnden 

 

Tjänstemän från kommunen: 
Lina Larsson, miljöstrateg 

Hans Göransson, gatu- och parkchef 

David Norrfjärd, kultur- och fritidschef 

 

Ej närvarande: 

− IOGT-NTO Bäckalyckan: 

Roland Emanuelsson  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


